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Vad är Tyrs höstmöte?
• Från stadgarna § 22a:

• Höstmöte är ett årligen återkommande extra årsmöte som bör hållas under 
november månad. 

• Stadgarna anger även en obligatoriska punkter på en föredragningslista. (Se nästa 
sida)

• Extra årsmöte § 22
• Kallelse med förslag till föredragningslista för extra årsmöte skall tillställas 

medlemmarna senast sju dagar före mötet eller kungöras inom samma tid i 
ortspressen.

• Vidare skall kallelsen med förslag till föredragningslista anslås i klubblokalen eller på 
annan lämplig plats.

• Vid extra årsmöte får endast det som föranlett mötet upptas till behandling.
• Om rösträtt på extra årsmöte och om beslutsmässighet vid sådant möte gäller vad 

som sägs i stadgarnas 17 § (Rösträtt) och 18 § (Beslutsförhet).



Dagordning för höstmötet 2019
1. Fastställande av röstlängd för mötet.
2. Val av ordförande och sekreterare för mötet.
3. Val av protokolljusterare och rösträknare.
4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt.
5. Fastställande av föredragningslista.
6. Behandling av inkomna motioner :

1. Motion om bildande av PreO-kommitté
7. Val av kommittéer.
8. Behandling av styrelsens förslag 

1. Medlems- och tävlingsavgifter för kommande år

9. Övriga frågor
10. Höstmötet avslutas

Övrigt
1. Information –Friska Karlstad 2019 ett år med Hitta Ut
2. Ekonomin 2019 . Budgetplanering 2020.



Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt

1. Mötestiden annonserades i föreningens kalender i mars 2019
2. Kallelse med dagordning publicerades i mitten av oktober 2019
3. Inkomna motioner publicerades 26 oktober. Ingen motion har inkommit efter detta. 

(Sista motionsdag 30 oktober) 



Motioner avseende kommittéer

1. Motion om bildande av PreO-kommitté, Styrelsens yttrande



Val av kommittéer

1. Valberedningens förslag
2. Beslut

(Dokumentet finns på hemsidan)



Medlems- och tävlingsavgifter för kommande år
• Höstmötet 2018 gav styrelsen i uppdrag att utreda och föreslå modell 

för avgifter
• Styrelsen har valt att inte föreslå någon förändring i avgiftsmodellen 

utan att bygga vidare och förtydliga den befintliga.
• Styrelsen har tillsammans med några av kommittéerna provat 

alternativa betalningssätt för att förenkla och förbilliga 
administrationen.



Medlems- och tävlingsavgifter för kommande år
• Förutsättningar/riktlinjer:

• Vi är en ideell förening. Våra stadgar och policy utgår från medlemmarnas 
ideella insatser och att avgifterna för att delta i föreningens verksamhet är låga

• Avgifterna ska ge en långsiktigt hållbar föreningsekonomi samtidigt som 
medlemskapet ska vara fortsatt tillgängligt för alla.

• Ett avgiftssystem ska vara begripligt och kunna administreras ideellt med en 
rimlig arbetsinsats.



Medlems- och tävlingsavgifter för 2020
Förslaget
• Se separat underlag.



Övriga frågor för höstmötet

Mötet avslutas



Övriga frågor
Ekonomi 2019 och budget 2020

Större avvikelser
• Swedish league:  Budget 100 000 kr  - Utfall 37 000 kr  -67 000 kr
• Karlstad XC:  Budget 40 000 kr – Utfall 200 000 kr?   + 160 000?!!kr
• Lången/Korten: Budget 10000 .- Utfall 0 kr -10 000 kr
• Administration (NEK) Budget: 120 000 kr – utfall 145 000  -25 000 kr
• Diverse avgifter som ännu ej är utfakturerade

• Riktlinjer angående budgetarbete i månadsskiftet nov/dec
• Önskemål från styrelsen att de större kommittéerna har en 

ekonomiansvarig för att bl a ha kontakt med kassör för att lättare 
kunna göra uppföljning under året. Meddelas till Linda. 



Friska Karlstad – Ett år med Hittaut
• 120 Checkpoints i Karlstad, 70 på Hammarö
• CP-släpp istället för kartsläpp. Fungerade utmärkt!
• 2075 registrerade deltagare. Ytterligare uppskattningsvis 300% fler ute.
• Appen fungerar bra och med flera deltagare från andra städer/länder
• FK-kommittén tackar alla medhjälpare för utmärkt hantering av alla CP!
• Ekonomi enl. budget

• Inför 2020:
• Fortsatt satsning på hjul-markerade CP
• Nytt: Skolutmaningen med tävling för skolklasser
• Hittaut alu-stolpar istället för trästolpar
• Kartområde Karlstad NO och Kilene



Tyrstugan
• Styrelsen har i uppdrag att genomföra en studie avseende Tyrstugan 
• Vi har till idag inte hittat någon/några som är villiga att ta på sig den 

uppgiften. Förslag välkomnas. – Kontakta styrelsen.


